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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 19. dubna 2023 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, doc. Trojovský, Ing. Kostrová, dr. Studnička, Ing. Svoboda, 

doc. Musílek, doc.  Bogusch, prof. Musílek, dr. Cimler, prof. Hubálovský, 

dr. Lipovský, dr. Myslivcová Fučíková, L. Mannová, Mgr. Skoupilová 

Hosté: prof. Krejcar 

Omluveni: 

Neomluveni: 

prof. Kuča, Ing. Mourková 

  

 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (doc. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (dr. Myslivcová Fučíková) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana, přivítal zástupce studentů Andreje Ko-

márka a Kláru Dostálkovou, kteří přítomné seznámili s akcí nazvanou Studentský festival 

Sešlost, která se bude konat 25. září 2023. Požádali o propagaci u studentů, ujme se jí Lenka 

Mannová. Požádali, zda by bylo možno připravit zajímavé přednášky, cca na 20 minut.  Pan 

děkan oslovil vedoucí kateder s požadavkem, aby každá katedra připravila jednu přednášku, a 

to do 16. května, zašlou emailem doc. Musílkovi a v kopii Lence Mannové – viz úkol. 

 

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Sjednotit názvy jednotlivých předmětů ve STAGu s názvy v Course catalogue – připra-

veno do tisku. 

2. Rozhodnout o návrhu změny Rozhodnutí děkana č. 5/2022 Opatření k posílení exce-

lentního tvůrčího výkonu akademických a vědeckých pracovníků PřF UHK, tj. vyřazení 

parametru normalizovaný H-index z výpočtu okamžitých odměn za vědecký článek vy-

šlý v časopisu řazeném do citační databáze WoS – trvá, pan děkan připravuje návrh. 

 

K bodu 1) Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• UHK obdržela dopis, kterým MŠMT vyzývá VVŠ, aby upřesnily systémové změny k revizi 

systému rozdělování finančních prostředků na VVŠ, revizi studijních systémů s cílem efek-

tivního využívání zdrojů. 
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• UHK pracuje na implementaci nové pozice ombudsmana, zřízení se předpokládá v září 

2023.  

• Proběhnou změny v organizační struktuře rektorátu, kdy vznikne samostatné oddělení, 

které bude začleněno pod prorektorku pro studium a kvalitu, právní oddělení se přesune 

pod rektora, došlo k přejmenování Informačně-poradenského a kariérního centra na UHK 

Point. 

• Ohledně rekonstrukce budovy PdF na nám. Svobody je jednáno s hejtmanem a primátor-

kou města o podpoře od těchto dvou institucí, více samostatný bod pana děkana.  

• Téma zaručené mzdy bude nadále řešeno mezi kvestorem a tajemnicemi, k tomu sdělil 

dr. Lipovský, že k tomuto je nutno přistupovat opatrně.  

• Doc. Marešová předložila tabulku počtů uchazečů na jednotlivé fakulty – za PřF okomen-

toval doc. Musílek. 

• V minulém týdnu proběhla konference ke kvalitě, byla organizovaná NAU, je nutno dbát 

na rozvoj pedagogických kompetencí, účast akademiků na kurzech a školeních, rozvoj di-

daktických dovedností, hodnocení, promítne se v evaluaci studijních programů. 

• Podklady pro VZ mají v MIS zpřístupněni všichni proděkani pro strategii a rozvoj. 

• OIT připraví mapovací formulář potřeb fakult v oblasti digitalizace. 

• Žádost OP JAK Ph.D. INFRA bude podána do 14 dní, k tomu dodal Ing.  Svoboda, že se na 

tom pracuje.   

• Za UHK bylo podáno 28 nových projektových návrhů GA ČR, více v sekci doc. Trojovského. 

• Došlo ke změně v Journal Citation Report, kdy byla ukončena indexace 80 časopisů v JRC. 

• V březnu bylo podáno 5 projektů do výzvy Erasmus+ KA2 (3 FIM, 2 PdF).  

• Byla vyhlášena výzva k předkládaní žádostí o podporu z fondu F ukrajinských studentů, 

mění se strop. VŠ je alokována max. výše prostředků, o které mohu žádat na celý rok 2023. 

• Návrh na rozdělení mimořádné podpory vzdělávací, vědecké a výzkumné, vývojové a ino-

vační nebo další činnosti VVŠ, zatížené mimořádným růstem cen energií v roce 2023 byl 

děkany schválen. 

• Základní rozpočtová matice návrhu rozpočtu pro rok 2023 vychází z odsouhlaseného po-

měru v oblasti A+K, výkonové části a příspěvku na el. energie. PPK bude průběžně 

aktualizováno. 

• Bc. Pajer informoval o setkání se senátory Univerzity Obrany a Univerzity Karlovy. Vytvá-

řejí společně plány na propojení a vzájemnou spolupráci hradeckých studujících.  

 

Doc. Kříž 

• K financování rekonstrukce budovy C sdělil, že je nutné začít stavět letos, měla by trvat 2 

roky.  Na vnitřní rekonstrukce již byla vysoutěžena firma s nabídkou 410 mil. Kč. Z MŠMT 

máme slíbenou dotaci 248 mil. Kč, dodatečným vyjednáváním nám bylo přislíbeno 23 mil. 

Kč, současná povinná spoluúčast UHK je 33 mil. Kč. Zbývá tedy zaopatřit 106 mil Kč.  Z Krá-

lovéhradeckého kraje máme přislíbeno 45 mil. Kč, z Magistrátu města Hradec Králové 10 

mil. Kč. Za daných podmínek zbývá opatřit 51 mil. Kč. Návrh je vzít si úvěr od banky nebo 

použít vlastní zdroje (fondy), toto je stále v řešení. Prof. Musílek se dotázal, kde PřF fi-

nance vezme, spoluúčast je pro nás likvidační. Dodal, že je nutno počítat s vícenáklady a 

to až do výše 10 % a dotázal se, jakým způsobem budou tyto hrazeny. Doc. Kříž odpověděl, 

že ke spoluúčasti PřF zavazuje platná dohoda všech součástí UHK, bude snaha o to, aby 
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vícenáklady byly kompenzovány méněnáklady, případně hrazeny ze strany PdF a rekto-

rátu. Ohledně vybavení pan děkan sdělil, že na tomto se fakulty podílet nebudou a na 

závěr sdělil, že Dohoda o financování rekonstrukce budovy C bude předložena Akademic-

kému senátu UHK a poté Správní radě UHK.  

 

 

K bodu 2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• GA ČR – za UHK bylo podáno 22 projektových návrhů (6 FF, 9 PřF, 4 PdF, 3 FIM), ve kterých 

je UHK hlavní navrhovatel, 7 projektových žádostí GA ČR, kde je UHK spolunavrhovatel (2 FF, 

3 PřF, 1 PdF, 1 FIM).   

• Fakulty byly rektorátem dotázány, zda mají zájem a zakoupení od DERS nová funkcionality 

pod OBD, která by realizovala propojení ORCID a OBD. FF se už vyjádřila, že zájem nemá. 

Prof. Krejcar sdělil, že dle jeho názoru by to smysl mělo, ale kolegium se následně shodlo, 

že propojení zakoupit nechceme. 

• Finalizuje se výnos rektora, který formuluje „Standardy školitele“. Předpokládá se finali-

zace až po semináři, který k tomu proběhne dne 24. 4. 2023 v Českých Budějovicích.  

• Z aktuálního jednání Etické komise UHK vznikl požadavek, aby studující doktorského stu-

dia byli proškoleni z „Etického kodex UHK”. Kolegium se shodlo, že toto proškolení vždy 

proběhne při zápisu do studia.  

• PPK 2023 se stále ještě ladí, ale data PřF z oblasti VaV již referát vědy PřF již zkontroloval 

a jsou v pořádku. 

• Závěrečná konference Igráček proběhne na aule S1 dne 17. 5. 2023 od 9 hod. Všichni jsou 

zváni, a to včetně svých doktorandů. 

• Na schůzce proděkanů VaV s prorektorem zazněla informace, že akademici FF si stěžují, 

že mají pocit, že jejich projekty jsou nedostatečně PR propagovány. Pan prorektor Krejcar 

okomentoval, že Mgr. Strnad se rád každého PR požadavku rád ujme. Na PřF je nejvhod-

nějším postupem oslovit naši fakultní PR Lenku Mannovou a ta se o vše postará ve 

spolupráci s Mgr. Strnadem.  

 

 K bodu 3) Informace z oblasti zahraničí – prof. Musílek 

• Proběhlo setkání proděkanů pro zahraniční vztahy s paní prorektorkou, připomínkovali 

návrh na vyslání, z naší fakulty je požadavek, aby bylo možno podávat návrh na vyslání 

elektronicky.  

• Účet vedený v Eurech dle sdělení rektorátu nemá smysl zřizovat (ačkoli je zřizován a veden 

zdarma), účtuje se dle legislativy v českých korunách.  Pan děkan zjistí, jak je to na jiných 

univerzitách. 

• Na dotaz centrálního organizování kurzů ze strany rektorátu se kolegium shodlo, že bude 

vhodné pokračovat v kurzech českého jazyka pro zahraniční zaměstnance. 

• Proběhla diskuze, zda na Letní školy zvát studenty z Čínské lidové republiky, po konzultaci 

s rektorátem jsme se rozhodli čínské studenty nezvat. 

• Na Letní školu je zatím přihlášeno 22 zájemců na LŠ biologie, 16 chemie, 1 matematiky, 

3 informatiky/fyziky. 

• Na léto je plánovaná IT odstávka některých učeben, požádal o přesnější informace Ing. 

Svobodu. 
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• Ze strany rektorátu byla zaslána prezentace University of Szczecin – jde o převážně huma-

nitně zaměřenou univerzitu, pro PřF není tematicky zajímavá. 

  

K bodu 4) Informace z oblasti studijní – doc. Musílek 

• Kurzy CŽV – oslovil zástupce kateder s požadavkem připravit akreditaci programů CŽV 

v rámci DVPP, jimž končí akreditace, Katedrám fyziky, chemie a aplikované informatiky 

končí akreditace v lednu příštího roku, Katedře matematiky v červnu 2024, rádi bychom 

podali vše najednou ještě v květnu. Katedra informatiky podá také program ICT ve výuce 

koordinátora. Navrhl zvýšit poplatek za kurz pro zájemce o CŽV z 15.000 Kč na 20.000 Kč, 

kolegium odsouhlasilo. Kurzy budou otevřeny v případě, že bude dostatečný počet zá-

jemců. 

• Osvětová kampaň Měj či otevřené, týkající se obětí násilí – abychom věděli, že si máme 

všímat oběti násilí, předal Lence Mannové, aby prezentovala na sociálních sítích.  

• Na Katedru biologie se hlásí několik samoplátců do AJ programu Biology a ekology. Tyto 

zájemce by bylo možno přijmout na základě pohovoru, není nutno, pokud budou studovat 

v AJ, aby psali přijímací testy, nicméně plán katedry biologie připravit anglické verze testů 

a zadat je uchazečům vnímá velmi pozitivně. Také se nám hlásí zájemci z Ukrajiny, tito 

však budou studovat v ČJ, tedy by měli psát přijímací test v českém jazyce.  

• Evaluace výuky za LS bude spuštěna 24. dubna a poběží až do 21. května, byla vypuštěna 

otevřená otázka, na kterou nebylo možné ze strany vyučujících ani garantů studijních pro-

gramů zpětně reagovat, studenti však budou i nadále mít možnost vyjádřit se k předmětu 

jako celku, kde lze reagovat adekvátním způsobem. 

 

K bodu 5) Informace z oblasti rozvoje – dr. Myslivcová Fučíková 

• Čeká nás zpracování VZ o činnosti PřF za rok 2022, nasdílí dokument na Teams a osloví ty, 

od kterých bude požadovat vyplnění. 

• Digitalizace dokumentů na UHK – je vhodné určit osobu, která by za naši fakultu prezen-

tovala. Do 5. 5. máme vyplnit svoje potřeby digitalizace.  Opět bude do Teams vložen 

dokument a prosí o vyplnění údajů od proděkanů – do 4. 5. – viz úkol. 

• Mikroprojekty na PřF, jedná se o pilotní ročník, přispějeme částkou 100 000 Kč z PPSŘ, 10 

tisíc Kč máme slíbeno od primátorky.  Musíme zrealizovat letos. Jakmile se vyhodnotí pro-

veditelnost, budou studenti a zaměstnanci hlasovat. Vyhlásíme cca příští týden, realizace 

na podzim. O propagaci se postará Lenka Mannová. 

• Je nutno dočerpat loňské PPSŘ.  

• OPJAK – Ph.D. infra finalizuje se příprava, bude odesláno během týdne. 

• Další projekty OP JAK – priorita 1 a priorita 2 se projednávají, k dispozici jsou zatím jen 

drafty jednotlivých projektů, ale např. 1. kolo uzavírání OP JAK na podporu učitelů je 

31. 8. 2023, nutno se připravit (didaktici, Michal Musílek). 

• U projektů Mezisektorová spolupráce jsou zajímavé aktivity, např. zapojení zástupců apli-

kační sféry do výuky a vedení prací našich studentů. Termín podání je ale až únor 2024. 

• U výzvy Společenské a humanitní vědy: člověk a lidstvo v globálních výzvách současnosti 

– možnost spojit se s didaktiky, obecně zadané, nutné promyslet zapojení. 

• Informace o všech plánovaných projektech budou zaslány emailem členům ÚKD.  
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• Paní tajemnice se dotázala dr. Myslivcové Fučíkové, do kdy je nutno vyčerpat loňské PPSŘ, 

tato sdělila, že termín není zadán. 

 

K bodu 6) Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Celkový stav fondů PřF k 31. 12. 2022 je 13,5 mil. Kč. Po odečtení vázaných finančních 

zdrojů je k použití pro financování spoluúčasti na budovu PdF v tuto chvíli 2,9 mil. Kč v FPP 

a 3,3 mil. Kč ve FRIMu. 

• V úterý 18. 4. proběhla schůzka s kvestorem, kde byl tajemnicím poprvé představen roz-

počet UHK a součástí.  V této verzi před připomínkami má PřF konečné volné zdroje pro 

tvorbu rozpočtu fakulty o 5,4 mil. Kč vyšší než v loňském roce. 

• Proběhne schůzka odborů s kvestorem, kde budou řešeny připomínky k zařazení do sku-

pin pro zaručenou mzdu. 

• Prosba o vyplnění plánu dovolených na rok 2023, byl poslán na katedry a na osobní oddě-

lení je nutno odeslat nejpozději 25. 4. 2023. 

 

K bodu 7) Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Práce na IT technice přes léto (akce za cca 4 mil. Kč bez DPH) by měla proběhnout v ter-

mínu od 1. 7. do 21. 8., aby nebyl narušován semestr. Veřejná zakázka je vypsána, nutno 

pak rozplánovat jednotlivé místnosti, neboť bude v té době probíhat letní škola. 

 

K bodu 8) Různé 

• Doc. Trojovský sdělil, že poté, co všichni zaměstnanci UHK obdrželi email od pana rektora 

o navýšení tarifů od 1. dubna, přišel za ním jeden člen katedry s dotazem, jak je to vlastně 

s navyšováním tarifů u PřF a dodal, že má pochybnosti o tom, zda bylo všem měřeno 

stejně. K tomu sdělil pan děkan, že vše bylo řešeno plošně, nikdo nebyl zvýhodněn. Podle 

výsledku rozpočtu bude uvažováno o kompenzaci.  

• Prof. Musílek sdělil, že u NMR přestal fungovat kompresor, 14 dní před touto skutečností 

byl servisován a stále je v záruce. Opravu by tedy měla zajistit firma, je nutno zajistit, aby 

se situace neopakovala.  

• Dr. Studnička informoval o konání akademické obce PřF, termín se plánuje po schválení 

rozpočtu UHK. 

• Doc. Musílek sdělil, že právní oddělení vypracovalo doporučení ohledně informování stu-

dentů studujících v programech, kterým končí akreditace. Studentům bude informace 

o této skutečnosti zaslána s nabídkou dalších možností. 

• Lenka Mannová vyzvala všechny zaměstnance, aby se zapojili do Akademik runu a podpo-

řili dobrou věc. (Výtěžek půjde na Český svaz pro mentálně postižené sportovce.)  

 

Úkoly:  

1. Rozhodnout o návrhu změny Rozhodnutí děkana č. 5/2022 Opatření k posílení exce-

lentního tvůrčího výkonu akademických a vědeckých pracovníků PřF UHK, tj. 

vyřazení parametru normalizovaný H-index z výpočtu okamžitých odměn za vědecký 

článek vyšlý v časopisu řazeném do citační databáze WoS. 

Kdo:   děkan PřF 

Termín:  31. 6. 2023  

Komu:   informovat vedoucí kateder 
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2. Připravit přednášku na Studentský festival Sešlost  

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  16. 5. 2023  

Komu:   e-mailem doc. Musílkovi, proděkanovi pro vzdělávání a vnitřní vztahy 

+ kopie Lence Mannové, referentce PR 

 

 

 

3. Napsat požadavky na digitalizaci dokumentů na UHK 

Kdo:   proděkani 

Termín:  do 4. 5. 2023 

Kam:   do dokumentu v Teams 
 

  
 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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